
REPUBLIKA HRVATSKA       WEB 
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 27. siječnja 2011. 
 

Z A P I S N I K 
 

s 07-11 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 25. siječnja 2011.  

 

Započeto u 10.00 

 

PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Olga Ramljak, Marija Udiljak, Damir Hajduk, Zdravko Kedžo, 
Ljubomir Stefanović i Ernest Strika 

 

OSTALI 

PRISTUNI: Nives Zvonarić  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 

D N E V N I   R E D: 

 
1. Nadzor nad radom nakladnika 
2. Dogovor o pravdanju sredstava Fonda 
3. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen 

 
Ad. 1. 

Članovima Vijeća, po prigovorima te po uočenim mogućim kršenjima Zakona o elektroničkim 
medijima, izloženi su slučajevi: 
 

a) portal Index.hr – ponovna objava komentara Dragi biskupe Lastan, činim li grijeh ako 
šamaram majmuna 

b) Doma TV – problem slabe uočljivosti programske oznake na televizijskom kanalu Doma 
TV, nakladnika Nove TV 

c) Radio postaje grada Kraljevice Porto Re – analiza programa 
d) Radio 101 – analiza programa 
e) pitanja vezana uz sponzorirane emisije 

 
 

Odlučeno je: 
Izriče se upozorenje nakladniku Nova TV d.d. te se nalaže da odmah usklade grafičku oznaku 
sukladno članka 11. stavka 3.  
 
Nakladniku Radio postaja grada Kraljevice Porto RE uputit će se dopis te će ih se izvijestiti da 
Vijeće prihvaća dostavljene rokove o punom pokretanju programske osnove te ih traži da 
odmah dostave promjene vlasničke strukture. Ponovna analiza programa će se obaviti po 
proteku tih rokova. 
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Nakladniku Radio 101. d.o.o. uputit će se zahtjev da odmah usklade emitiranje programa s 
programskom osnovom na temelju koje im je dodijeljena koncesija, te da izvijeste Vijeće o 
uredniku programa. Također je odlučeno da će se od Trgovačkog suda zatražiti preslik 
revizorskog izviješća.  
 
Nakladnicima televizije će se uputiti dopis kojim Vijeće izražava svoju zabrinutost zbog 
učestalih emitiranja emisija pod sponzorstvom(kao što su Zaba 90 sekundi, PBZ pitanje dana, 
Zdrave Vijesti, Kozmetika Afrodita, Cekin), a da pri tome nisu ispunjeni svi uvjeti propisani 
Zakonom o elektroničkim medijima. Vijeće nalaže nakladnicima da do 31. prosinca 2011. 
godine usklade emitiranje postojećih emisija  sa zakonskim odredbama. Sve emisije koje ne 
budu usklađene ili koje nakladnici počnu emitirati nakon ove odluke, a nisu ranije ugovorene, 
bit  će smatrane oglašavanjem. 
 
 
Ad. 2.  

Zaključeno je: 
U četvrtak s početkom u 9.30 sati održat će se sjednica Vijeća na kojoj će se započeti s 
pravdanjima dodijeljenih sredstava Fonda.  
 
 
Ad. 3. 

Hrvatskoj agenciji za poštu i elektroničke komunikacije uputit će se dopis – očitovanje vezano za 
postupak prikupljanja mišljenja u vezi obavljanja djelatnosti upravljanja multipleksom u 
radiodifuzije (operator multipleksa) i/ili pružanja usluge upravljanja elektroničkim 
komunikacijskim mrežama digitalne televizije (operator mreže) na području Republike Hrvatske. 
 
Uputit će se prijedlog za održavanje sastanka s nadležnim tijelima, a kako bi se utvrdile daljnje 
obveze vezane za postupak digitalizacije.  
 
Vijeće je primilo na znanje izvješća sa neposrednog nadzora nakladnika Radio Đakovo i Novi 
radio d.o.o. obavljenih 07.listopada 2010.  
 
 
 

Dovršeno u 13.50 sati 

 
 
 
Zapisnik sastavila        Predsjednik Vijeća 
 
Nives Zvonarić        Zdenko Ljevak  


